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Robert Kiyosaki, který v r. 2008 správně1 předpověděl kolaps velkého bankovního podniku 

‘Lehman Brothers‘ dnes varuje před neschopností amerického presidenta Joe Bidena, který 

žene celou zemi k obrovskému ekonomickému a finančnímu kolapsu. 

Amerika je skutečně velmi ohrožena, kvůli obrovskému dluhu, který se politikům podařilo 

vytvořit. $33 bilionů není jen tak něco a splatit takový dluh není prakticky ani možné. Přesto, 

že Federální reserva neustále tiskne další a další peníze, které nejsou ničím podloženy, takový 

dluh se jim nepodaří vyrovnat, ledaže by snížili vojenský rozpočet, anebo některé programy, 

říká Kiyosaki. 

Podle něho, inflace zůstane v Americe napořád a stejně tak neschopní politikové. 

To stejné, se bohužel, dá říct o většině zemí světa. Dnešní politické vedení jakoby nemělo 

vyšší vzdělání než je 6. třída základní školy. Jejich rozhodnutí jsou příliš často přinejmenším 

směšná, ne-li tragická a jejich činy přímo podemílají podstatu státu. 

Americký senátor2 Rand Paul právě zjistil, že vláda Spojených států utratila vloni $9 miliard 

za programy, které mají nulovou cenu. Přitom politikům vůbec nezáleží na tom, kolik peněz 

zbytečně vyházeli, dál se dožadují dalšího a dalšího nesmyslného financování. 

Tak na příklad, vloni podporovali studii ruských koček, které chodily na běhacím pásu; 

zkoušeli využití nehezké panenky ‘Barbie‘ jako identifikaci pro obdržení peněz od vlády. $6 

milionů bylo vydáno na podporu turismu v Egyptě; neuvedený obnos šel na výzkum venčení 

psů v létě; $38 milionů bylo vyplaceno lidem, kteří už dávno nežijí a $236 miliard padlo za 

oběť vládním omylům a neoprávněným platbám. 

Skoro $170 milionů bylo vyplaceno na pokusy, jak zničit drahé vojenské vybavení a $200 

milionu na ‘umělce‘, pachtící se po úspěchu, jako jsou Post Malone (rapper), Chris Brown 

(zpěvák a tanečník) a Lil Wayne (rapper). Seznam těchto výdajů je na uvedené stránce. 

 

Hudební přestávka 

Předně, ‘rap‘ není hudba. Je to odříkávání, možná i zaklínání, převzaté od některých 

primitivních pralesních kmenů. Tento styl byl globalisty zaveden záměrně, aby zdegradovali 

skutečnou hudbu stejně, jako degradují všecko ostatní. Umělecké sochy jsou nahrazovány 

beztvarou hromadou šrotu nebo kamení, někdy i cihlami (MadGardens, Carl Andre) a také 

lidskými výkaly (Jerzy Kenar a jiní). Společenské vztahy je možno přirovnat k vězeňským 

zvykům, kdy jeden vězeň nenávidí a podezřívá druhého a lidská morálka je na takovém 

úpadku, že bychom se neměli divit, kdyby došlo k dalšímu vydání Sodomy a Gomory. 



Co se týče hudby, v 70.-80. letech byl v Americe populární styl, zvaný ‘disco‘, jehož hlavní 

představitelé byli Bee Gees, ABBA, Village People a podobní. Byla to prima hudba. Černoši 

ji milovali; vždycky se pěkně nastrojili a šli tančit – lidé tehdy opravdu milovali tanec. 

Globalistům se to nehodilo do plánu, protože to bylo příliš civilizované a slušné. A tak začali 

propagovat styl ‘heavy metal‘, který je vulgární, členové těch hudebních skupin jsou 

namaškařeni jako šaškové, nebo podivíni, ne-li blázni. Písničku ‘heavy metal‘ si většinou 

nezazpíváte, protože melodie je to poslední, co je tam důležité. Hlavní forte je poskakování 

po jevišti a kvičící kytara. Lidé tančí oddáleni jeden od druhého a tento zjevně narcisistický 

styl tance jim dovoluje opájet se sami sebou, svým vlastním nakrucováním a na partnera, 

nebo na partnerku se ani nepodívat. 

Stejně jako ‘disco‘, tím stejným způsobem a kvůli stejným důvodům byl zničen ‘twist‘ 

(Chuck Berry, Chubby Checker, Joey Dee) a černošský styl ‘soul‘ (Aretha Franklin, Al 

Green, James Brown, Ray Charles, Stevie Wonder, Sam Cooke). Byla to obrovská škoda. 

Od ‘heavy metal‘ byl už jen skok k ‘rap umělcům‘, jak jim říkají. A pak jsme mohli slyšet 

černé ‘umělce‘ jak recitují naléhavými hlasy texty jako: „zabij tu bělošskou svini“ a podobné. 

Zastavila jsem jednou na parkovišti a vedle mne seděli v autě dva černoši, kteří takové 

odříkávání poslouchali. Byla to hnusná propaganda proti bělochům. Nebylo mně do smíchu. 

Evropa na tom není o nic lépe 

Zpátky k financím a problémům, s nimi spojeným. Christine LaGarde, ředitelka3 Evropské 

centrální banky (ECB) a její partneři úspěšně ženou celou Evropu do jisté záhuby. Evropští 

G7 bankéři jsou podle redaktorů z ‘GoldFix‘ ideologičtí idioti. Tak, jak si Amerika nevede, 

soudě třeba podle trhu s nemovitostmi, Evropa je na tom mnohem a mnohem hůře. 

ECB řešení problému s inflací zaručuje znehodnocení měny (euro) a finanční represi. Jejich 

chování otevírá dveře statusu třetího světa, vybrakovaného, zničeného, nefunkčního, bez 

průmyslu a bez možnosti pěstování vlastní obživy. A to ještě chtějí změnit návrh euro 

bankovek, jakoby neměli nic jiného na práci. Zabývají se nepodstatnými záležitostmi, 

namísto aby řešili to, co je nutně potřeba. 

Ovšem je zde otázka: nebude náhodou s novým návrhem euro bankovek změněna také jejich 

hodnota? Nejedná se zde o měnovou reformu? To bychom se měli ptát. 

Už to, jak se LaGarde vyjadřuje o inflaci, že „se v podstatě objevila odnikud“, nám říká, že 

tato osoba nemá dostatečné znalostí k tomu, aby mohla vést ECB. Přesto ECB vede. Proč? 

Banky ztrácejí vklady 

Evropské banky4 zaznamenávají pokles vkladů, protože lidé vybírají uložené peníze a 

vkládají je do výnosnějších trhů, jako jsou nemovitosti, nebo časované vklady, které vesměs 

přinášejí lepší úroky. Mnoho lidí taky utrpělo finanční ztrátu kvůli nesmyslným karanténám a 

dnes nemají peníze. Obzvláště je to vidět v západních evropských zemích, kde často je 

dávána přednost utrácení za frivolní záležitosti, než ukládání peněz k šetření. 

Banky ve Francii, Německu, Itálii, Beneluxu a v Nordických částech zaznamenaly letos 

snížení vkladů o 3,9%, což v penězích činí E21,675 bilionů. Nejhůře je na tom švédská banka 

‘Skandinaviska Enskilda Banken‘, která zaznamenala snížení vkladů o 13%. Ta je 

následována britskou bankou ‘NatWest‘ (12%) a španělskými bankami (9%). 



Skutečný kolaps? 

Ředitel ruské5 Bezpečnostní rady, Nikolaj Patrušev je toho názoru, že Evropská unie je před 

kolapsem. Evropané nemohou tuto nesmyslnou, nadnárodní strukturu dále tolerovat. Nejen že 

se EU dobrovolně podvoluje nátlaku Spojených států, které ji ženou do přímého konfliktu 

s Ruskem. Tento sebevražedný přístup samozřejmě zbavuje EU nejrůznějších ekonomických 

výhod a žene ji do hospodářské krize. 

Evropané nikdy nepochopili, že Spojené státy jsou odhodlány vést válku na Ukrajině proti 

Rusku nejen do posledního Ukrajince, ale také do posledního Evropana! 

Už v dobách tak zvané Studené války byl Pentagon odhodlán změnit Evropu na radioaktivní 

poušť v případě, že by tehdejší Sovětský svaz pro ně představoval sebemenší nebezpečí. A 

nezdá se, že by od té doby Američané změnili názor. Ne, v žádném případě. Washington má 

přímo v úmyslu zničit Evropskou unii, aby odstranil ekonomického soupeře a v žádném 

případě nechtějí dovolit evropským zemím prosperovat na základě spolupráce s Ruskem. 

Amerika se již notně přičinila, aby Evropu ponížila na strádající ekonomickou katastrofu. 

Status evropské mocnosti jim byl odebrán sankcemi proti Rusku, které byly doopravdy 

navrženy k tomu, aby ochudily Evropu. Že je to pravda, můžeme vidět všude kolem. 

Evropská úroveň klesla rovněž po stránce sociální a kulturní, kdy záplavy migrantů 

z neslučitelných zemí, kteří nemají v úmyslu se přizpůsobit novým podmínkám, ale chtějí 

nadále uznávat své vlastní zvyky a zákony, donutily Evropany, aby se přizpůsobili jim. To je 

samozřejmě krok dolů, protože tito lidé přicházejí z primitivních zemí a Evropa se takto 

zkouší přizpůsobit jejich primitivnosti. 

Samozřejmě, tito lidé přišli z chudoby a to stejné přinesli s sebou do nových zemí. Takže 

jejich chudoba postupně převládne i ve dříve kulturní a civilizované Evropě. 

Také mnohé teroristické organizace, jako je Al-Kajida, ISIS a jim podobné, které Spojené 

státy založily a jejich CIA je vycvičila, jsou již v Evropě pevně usazeny. Proto je možno 

očekávat teroristické útoky i v evropských zemích a dokonce se tak již děje. 

Ekonomie se hroutí 

To je důvod6, proč jak Spojené státy, tak i Evropská unie zkouší zavést digitální peníze, 

vydávané Centrální bankou, neboli CBDC (Central Bank Digital Currency). Digitální peníze 

jsou totiž jedinečný způsob, jak nás všecky okrást i o ten zbytek, co nám ještě zůstal. 

Dříve stávali lupiči a lapkové na cestách a přepadali pocestné. Dnes sedí ve vedení velkých 

banek, korporací a vlád a jejich zlodějina je plně kryta zákonem. 

Holandský člen evropského Parlamentu oznámil, že nejen digitální peníze, ale Evropská unie 

rovněž hodlá zavést digitální identifikační doklad, na který budou digitální peníze napojeny. 

Je to špatná zpráva, jak říká, protože zde poslušní vykonavači amerických příkazů ignorovali 

varování odborníků na ochranu soukromí a bezpečnosti něčeho takového. 

Je samozřejmé, že digitální identifikace bude ve formě čipu, který bude vložen pod kůži 

každého člověka. Něco takového je velmi nebezpečné. Nejen že bude každý náš pohyb 

sledován a povolován, anebo nepovolován někým v dáli, kdo bude sedět za patřičným 

počítačem a skrze AI bude sledovat veškerou populaci. Naše svoboda bude tím pádem ta tam.  



To je samozřejmě skvělá možnost pro digitální špehování všech obyvatel země, jak říká 

holandská politická reportérka, Eva Vlaardingerbroek. Varuje, že naše digitální identifikace 

bude obsahovat nejen veškeré osobní informace, ale také biometrická data, lékařské záznamy 

a jak již víme, taky veškeré finance. 

Skrze tyto vymoženosti bude možno špehovat každého občana země a sledovat jeho činnost, 

kam jde, kudy jde, s kým jedná a o čem jedná. Bude možno sledovat jeho činnost na počítači, 

na které stránky chodí a co si o tom myslí. Stejně tak bude sledován jeho zdravotní stav, jako 

je teplota, krevní tlak a stav krve, činnost orgánů a kdoví co jiného. 

Také může dojít k useknutí ruky, když někdo bude chtít naše peníze ukrást, anebo bude 

potřebovat změnit totožnost. Ne že by se to už v minulosti nestalo. 

Řekněme, že by se vláda rozhodla, že každý musí být očkován, anebo že všichni musí projít 

nějakým zdravotním testem. Když to odmítnete, bude vám zastaven přístup k penězům a 

budete jednoduše hladem. Peníze mohou být rovněž limitovány k použití pouze v určité 

geografické zóně a nikde jinde. Může být omezován výběr zboží a některé produkty nemusí 

být povoleny ke koupi. 

PROTO JE NAPROSTO NUTNÉ OKAMŽITĚ PROTI NĚČEMU TAKOVÉMU 

PROTESTOVAT. 

Jakmile dovolíme zavedení těchto nesmyslů, pak bude na protesty pozdě. 

Bezhotovostní nebezpečí 

Jak píše7 Patrick Barron pro Mises (finanční) Institut, v Americe, stejně jako v Evropě je 

podle zákona uznávána za platidlo pouze hotovost, což znamená bankovky. Takže náš 

bankovní účet doopravdy neobsahuje skutečné, právně uznávané platidlo. 

Všechny banky musí ve svých tresorech, anebo v tresorech Centrální banky udržovat určitý 

minimální obnos v hotovosti. Existují také peníze mimo bankovní systém. To jsou peníze, 

které nosíme v peněžence, anebo je máme doma, zašité v matraci. 

Tyto všecky peníze dohromady, jak ty v bankovních tresorech, tak ty, které kolují venku, 

anebo jsou uschovány doma, tvoří tak zvaný finanční základ. To ale není to stejné jako 

finanční zdroj. Většina finančních zdrojů se sestává z bankovního kreditu, z půjček a 

z podobných bankovních machinací. 

Na příklad, americký finanční základ byl v červenci 2023 celkem $5,5 bilionů, zatím co 

celkový bankovní kredit byl $29,9 bilionů. Z toho nepoměru je vidět, že při půjčení peněz, 

vytváří banka finance naprosto z ničeho. Ty peníze také nejsou ničím kryté. 

Pak je snadné spočítat, že kdyby všichni lidé chtěli své peníze v bankách proměnit na 

hotovost, pouze asi jedna čtvrtina z nich by mohla být uspokojena. 

Ta možnost, držet v ruce hotové peníze nás ochraňuje před selháním elektronického systému, 

anebo před jakýmikoliv jinými problémy v bankovnictví. Hotovost je také anonymní, kdežto 

bankovní účet, nebo kredit karta nejsou. Ať se přihodí cokoliv, s hotovostí v ruce jsme 

schopni fungovat i v extrémních podmínkách. Kdyby nebyla žádná hotovost a my bychom 

vyvíjeli nějakou činnost, která se vládě, nebo bankám nelíbí, banky nám mohou snadno 

zabránit v přístupu k našemu bankovnímu účtu, anebo nám ho přímo zabavit. 



Už to, že se dnes skoro všecky bankovní formuláře ptají, jestli jsme politicky činní, je 

podezřelé. Určitě nám mohou na podkladě politické zainteresovanosti odmítnout otevřít účet, 

nebo vyžadovat zvláštní poplatky za jeho udržování a cokoliv jiného. 

Na příklad, kanadská vláda zastavila přístup na účty všem, kteří se zúčastnili protestu řidičů 

nákladních aut. Také britský politik, Nigel Farage měl účty v bance zavřeny kvůli politické 

aktivitě a žádná jiná banka v Anglii mu nebyla ochotna další účet otevřít. 

Podobně se zachoval8 platební systém PayPal, který zrušil tisíce účtů těch, kteří se 

projevovali jako aktivisté proti nastávající tyranii. Wells Fargo a JP Morgan Chase zrušili 

účty mnoha lidí po celém světě, kteří rovněž nesouhlasili se současnou politickou situací. 

Sigrid Kaag, která se s pomocí volebního podvodu dostala na vedoucí místo v holandské 

Demokratické straně D66, spolupracuje s WEF a dnes propaguje zavedení kontrolního 

systému, který upozorní vládu, kdykoliv někdo udělá platbu vyšší než 100 euro. 

Mimochodem – za 100 euro toho dnes moc nenakoupíte! Snad potraviny na týden pro 

čtyřčlennou rodinu. 

Jsme rovněž varováni, že v blízké budoucnosti se může stát, že se v novinách objeví zpráva, 

že se hackeři dostali do počítačů centrální banky a ukradli odtud E10 miliard. Tím pádem 

jsme přišli o všecky peníze a žádné množství pláče, nářků a stížností nám je nevrátí. Opravdu 

znalí hackeři za sebou dokážou zastřít stopy natolik, že je nikdo nevypátrá. A ani se nemusí 

do banky osobně dostavit a vystavovat se nebezpečí, že je někdo pozná.  

Sedm bodů ekonomického kolapsu 

Všecko nasvědčuje tomu9, že jsme opravdu před celosvětovým ekonomickým a finančním 

kolapsem. Existuje celkem 7 bodů, které mu předcházejí. Že se všecky tyto body již dnes 

naplnily, tomu se nemůžeme divit. Globalisté skrze jejich loutky ve vládách jednotlivých 

států udělali co mohli, aby ten kolaps docílili. Těchto 7 bodů, určujících stabilitu ekonomie a 

tím pádem i stabilitu státu, jsou následující: 

1. Ekonomická činnost se zpomalí, když je vybráno méně peněz na daních. 

Pochopitelně, za karantény bylo vybráno mnohem míň peněz v daních a ještě musela 

být mnohým vyplácena podpora v nezaměstnanosti, což jen zhoršilo situaci. 

2. Se zpomalením ekonomie, dopravní firmy mají méně zakázek. Takže množství práce 

v tomto oboru ukazuje stav ekonomie v zemi. 

3. Zaměstnanost je další indikátor. Zde je důležité jestli nedochází k úbytku pracovních 

míst na plný úvazek. 

4. S tím souvisí množství propouštěných lidí, což zároveň ukazuje na hroutící se firmy a 

ty, které se přemísťuji jinam, do zahraničí. 

5. Pohyb nemovitostí též určuje ekonomický stav země. Se stoupajícími úrokovými 

sazbami, si jen velmi málo lidí může dovolit koupit první dům. Tím trpí ekonomie 

státu, protože s novým domem většinou kupují také nové vybavení, dělají se opravy a 

úpravy a mnoho dalších průmyslových odvětví takto prosperuje. 

6. Na to je vázáno množství dražeb. Jejich navýšení přímo určuje špatný stav ekonomie. 

Lidé ztrácejí dům, ztrácejí tím i veškeré peníze a není šance, že by se mohli brzy 

odhodlat koupit jinou nemovitost. 

7. Výše úspor obyvatelstva je rovněž v souladu s funkční, či nefunkční ekonomií. 



Bankovnictví je zároveň na úpadku a mnoho lidí si na ‘X‘ stěžuje, že jejich peníze v bance 

najednou zmizely a banky se vymlouvají na chyby v počítačových programech. Budou tyto 

chyby pokračovat po zavedení CBDC digitálních peněz? To by pak znamenalo, že jednoho 

dne můžeme všichni být na mizině. 

Řešení, které se nám nebude líbit 

Významný finanční odborník10, Martin Armstrong říká, že když se ekonomie hroutí a není 

záchrany, banky způsobí válku. Dnes, s úrokovými sazbami, pohybujícími se nahoru-dolů a 

zase nahoru, jako na houpačce, to je způsob, jak Centrální banky zkoušejí zastavit inflaci. 

Problém je v tom, že když se jim to nepodaří, pak budou nutně potřebovat válku. 

Americký dluh dosáhl neuvěřitelné výše a Evropská unie na tom není o moc lépe. Když 

nikdo takový dluh nekoupí, pak banky krachují, nemohou jinak. Takže navyšovat tento dluh 

je šílenství. EU ze sebe dělá mecenáše, posílá na Ukrajinu miliardy a přitom je před krachem. 

Ve skutečnosti si všichni půjčují peníze nad limit, protože vůbec nemají v úmyslu je splatit. 

Chtějí ten dluh jednoduše odepsat a ti, kteří jejich dluhopisy koupili, ztratí všecko. Proto říká 

Schwab (z WEF), že nebudeme mít nic a budeme šťastni. Asi se na to, abychom byli šťastni 

budeme muset napřed zbláznit. 

Takový ekonomický krach zničí všecko. Penze nebudou, úspory budou ty tam, veškeré 

sociální programy skončí. Proto nachystali ‘základní universální plat‘ pro každého, protože 

lidem nezůstane vůbec nic. A ‘základní universální plat‘ je cesta ke zničení nás všech. 

Druhá možnost, jak zabránit ekonomickému krachu západního světa byla v obsazení Ruska. 

Rusko má nezměrné přírodní bohatství, obrovské zemědělské možnosti a neuvěřitelné 

prostory volného území, kde je možno podnikat cokoliv. 

Tím, že by Západ porazil Rusko, by na nějakou dobu sice odvrátil ekonomickou katastrofu, 

ale později, až by nebylo kde krást a brakovat, by jí stejně podlehl. 

Jenže ani to se nepodařilo. Zatím co Ukrajina ztratila ve válce proti Rusku 250 000 vojáků a 

vytvořila nesčetné množství raněných a invalidů, Rusové válku vyhráli. To, že to není dnes 

veřejně známo, je záležitost propagandy, která stále ještě doufá, že se NATO podaří nějakým 

magickým způsobem nad Ruskem vyhrát. Určitě k tomu účelu používají i zaklínadla a 

kouzelníky, ale na nic jim to není a nebude. Zlo nemá ve skutečnosti šanci. 
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